
BESLUITENLIJST PRESIDIUM d.d. 29 januari 2020

Aanwezig: Albert Brasser (plv.lid), Haci Erdogan, Arco Strop, Herman Verweij, Marko Stout, Teus
Stam
Afwezig m.k.: Jaco Brand

Voorzitter: J.G.A. Paans
Griffier: I.M. de Gruijter

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter opent de vergadering en stelt de agenda vast.

2 Vaststellen besluitenlijst 15 januari 2020
Besluit
Naar aanleiding van punt 4 (brief inwoner) meldt Herman Verweij dat Jaco Brand en hij
de wethouder hierover nog niet heeft aangesproken. Marko Stout vult aan dat in de
besluitenlijst bij dit punt de gedane toezegging van de wethouder ontbreekt. Dit wordt
aangepast, de besluitenlijst word gewijzigd vastgesteld.

Regulier

3 Terugblik afgelopen raadsronde
Besluit
Tijdsindicatie op de agenda van commissie Grondgebied en Samenleving heeft niet
gewerkt, de commissie liet zich er niet door leiden. Het presidium evalueert het verloop
en formuleert aandachtspunten die via het weekbericht worden gedeeld met de raad. 
BIO Omgevingswet was een goede inhoudelijke avond. Presidium voorziet dat de
voortgang van dit thema prioriteit krijgt in de organisatie.

Komende raadsronde

Het presidium oordeelt of de stukken rijp zijn voor besluitvorming en stelt de agenda's voor de
komende raadsronde vast.

4 Agendas komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Agenda BIO's en voorraadagenda besproken. Op 11 februari zullen twee commissies
worden belegd, Bestuur én Samenleving. Doorlopende lijst ingekomen stukken wordt
aangevuld met stukken die via het weekbericht al zijn verzonden. 

5 Stukken komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Alle stukken worden geagendeerd tijdens de commissieavond op 11 februari.
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Sluiting

6 Rondvraag
Besluit
Arco Strop vraagt naar de stand van zaken rond de Rekenkamer. Op 11 februari wordt in
de auditcommissie de onderzoeksopzet/onderwerp besproken.
De retraite van het presidium zal op vrijdag 13 maart worden gepland. Locatie volgt nog.
Arco Strop vraagt verder naar de (geheime) notitie die deze middag in ibabs is gezet, dit
stuk is niet compleet (NB inmiddels is de volledige versie in ibabs geplaatst).
Marko Stout vraagt welke stukken op de doorlopende lijst ingekomen stukken worden
geplaatst. Hij mist enkele stukken die wel via het weekbericht zjin verzonden. Dit zal
worden aangepast. 
Marko Stout zou de film Dark Waters graag in raadsverband willen laten vertonen in
Landvast. Griffie stemt af met de organisatie.
Verder reflecteert Marko Stout op een punt uit de raad van 28 januari (ingekomen
stukken, rib Dok12, de aangekondigde quick scans). 
Vanuit de griffie wordt aandacht gevraagd voor de werksessie GVVP. Deze wordt belegd
op 11 februari (aangezien er geen commissie Grondgebied is die avond).

7 Sluiting
Besluit
De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering.
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